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  Etter en vaktrunde for å sjekke at det ikke foregikk ulovlig fiske, møttes medlemmer av
bekkeutvalget og elveutvalget til dugnad i ørbekken.         

Her hadde mye nedfall samlet seg og skapt vanskligere oppgang en nødvendig for fisken. Med
2 motorsager og totalt 5 personer, ble bekkeløpet systematisk ryddet for hindringer med fokus
på biotopisk riktig rydding, noe som er viktig da alle elver/bekker trenger sin del av død ved i
bekken. Dette så vi til gangs da en gammel trestamme ble fjernet til ene siden av bekkeløpet.
Her krydde det av svarte dyr (noen vet kansje hva dette er?), noe som bidrar til matfatet til yngel
som vokser opp i bekken. Vi får håpe denne jobben bidrar til å sikre god oppgang for både laks
og sjøørret i bekkeløpet i tiden fremover.
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